
                                                                                                                                    MAS STRÁŽNICKO   

Zápis č. 3/2021 z jednání Rady MAS STRÁŽNICKO 

ze dne 28. 4. 2021, konané v Kozojídkách 

 
 

Jednání zahájil předseda spolku Bc. Otakar Březina ve 14.30 hod. přivítáním všech 

přítomných účastníků jednáni.  

Přítomno bylo 8 hlasujících členů Rady MAS, hosté a ostatní členové MAS. 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení a schválení programu 

2. Jmenování ověřovatele zápisu 

3. Příprava Generálního shromáždění MAS 

4. Aktuální stav výzev a projektů MAS  

5. Různé 

6. Závěr 

 

 

 

1. Zahájení a schválení programu 

Předseda spolku zahájil jednání Rady spolku a informoval přítomné členy spolku a hosty o 

programu jednání.  

 

Usnesení č. 1: 

Rada MAS Strážnicko schvaluje program jednání. 

(8(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 

 

 

2. Jmenování ověřovatelů zápisu   

Předseda spolku pověřil zápisem Evu Tihelkovou, ověřovateli jsou navrženi: předseda spolku 

(dle stanov) a Rostislav Svoboda (zemědělské podnikání). 
 

Usnesení č. 2: 

Rada MAS Strážnicko schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Otakara Březinu (Obec Kozojídky) a 

Rostislava Svobodu (zemědělské podnikání). 

(8 (pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 

          

 

3. Příprava Generálního shromáždění MAS 

Předseda spolku informoval přítomné členy Rady MAS o navrženém programu GS MAS: 

- Stav členské základny spolku  

- Schválení strategické části SCLLD pro období 2021-2027 

- Volba Výběrové komise MAS 

- Informace o hospodaření spolku za rok 2020 

- Odsouhlasení změn stanov, které proběhlo korespondenční formou (per rollam) v r. 

2020 

 

V rámci krátké diskuze nebyly vzneseny připomínky k navrženému programu, Walter Bartoš 

(pověřený k jednání za Město Strážnice) požádal, aby byly všechny podklady k jednání 

zasílány elektronicky členům Rady. Kancelář MAS připomínku bere na vědomí. 

 

4. Aktuální stav výzev a projektů MAS 

Předseda spolku informoval přítomné o projektech: 

- MAP III – členům Rady byl zaslán návrh Partnerské smlouvy od MAS Horňácko a 

Ostrožsko spolu s rozpočtem projektu. Členové Rady se s oběma dokumenty seznámili a 

nemají k nim připomínky. Předseda spolku proto vyzval k hlasování o rozpočtu a partnerské 

smlouvě k projektu. 
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Usnesení č. : 

Rada MAS Strážnicko schvaluje Partnerskou smlouvu s MAS Horňácko a Ostrožsko a návrh 

rozpočtu projektu MAP III. 

(8 (pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 

 

- Projekt spolupráce Uděláno s klidem, přímo k lidem (PRV) – vzhledem k vývoji 

situace ohledně využití turistického místa na Hotařské búdě bylo nutné hledat náhradní 

řešení, aby schválený projekt spolupráce MAS Slavkovské bojiště, MAS Kyjovské Slovácko 

v pohybu a MAS Strážnicko mohl pokračovat. Manažer MAS V. Hrdoušek uvedl, že pro 

náhradní variantu byli osloveni zástupci spolupracujících turistických míst MAS - Baťova 

kanálu, Výklopníku Sudoměřice, obce Kozojídky a Salaše Travičná. Jako náhradní místo bude 

využitý objekt Salaše pod Travičnou, předseda spolku podepsal nájemní smlouvu se 

sdružením INEX na provoz turistického informačního místa po dobu turistické sezóny (nájem 

1 000,- Kč ročně) do r. 2027. Partnerské MAS projektu spolupráce s touto změnou souhlasí. 

Předseda spolku vyzval k diskusi, zda je zájem v projektu spolupráce pokračovat. K tomuto 

nebyly vzneseny závažné námitky, a tak následně vyzval k hlasování o schválení změny 

projektu. 

 

Usnesení č. 4: 

Rada MAS Strážnicko souhlasí se změnou turistického místa a uzavřením smlouvy se 

sdružením INEX pro účely projektu spolupráce „Uděláno s klidem přímo k lidem“. 

(5 (pro)/0(proti)/3(zdržel se – Bartoš, Bílová, Mlýnková)) 

 

 

 

5. Různé 

Nebyly vzneseny žádné další body k diskuzi. 

 

 

6. Závěr 

Předseda MAS poděkoval přítomným za účast a ve 14:55 ukončil jednání. 

Termín dalšího jednání Rady spolku bude stanoven operativně dle potřeby. 

 

 

 

V Kozojídkách 28.4.2021 

 

 

Zapsala:        

Eva Tihelková 

 

 

 

 

 

Ověřili:  

Bc. Otakar Březina (veřejný sektor/Obec Kozojídky) ………………………………………………. 

 

 

 

Rostislav Svoboda (zem. podnikání)            ………………………………………………. 


